



# NEWS FROM YOUR MUNICIPALITY

ALWAYS BE PRUDENT

FEBRUARY 2025

ISSUE NO. 122

## COMMUNITY INFORMATION

Taxes can be conveniently paid online at most financial institutions, or you can come in and pay using debit, cheque or cash.

Upcoming council meeting  
Feb 19, 2025

For upcoming events and activities please contact: **St Laurent Recreation Director Tammy Hiebert**  
[sld.recdirector@mymts.net](mailto:sld.recdirector@mymts.net)  
Text or call 204-739-3583  
Please check St Laurent & District Recreation Commissions Facebook page or the Recreation bulletin board at the Welcome Centre for updates

### RM Staff

**Billie Jean Oliver**, CAO  
**Katirina Zotter**, Office clerk  
**Paul Belair**, Admin / ACAO  
**Denise Allard**, EDO

Contact us:  
Phone: 204-646-2259  
Fax: 204-646-2705  
Email: [admin@rmstlaurent.com](mailto:admin@rmstlaurent.com)  
Web: [www.rmstlaurent.com](http://www.rmstlaurent.com)

16 St. Laurent  
Veterans Memorial  
Rd. Box 220 St.  
Laurent, MB R0C  
2S0

## Open House Regional Library Project

March 15<sup>th</sup>, 2025 - 1:00-3:00pm

St. Laurent Parish Hall

Please join Council and staff to discuss the Regional Library Project.

This is a great opportunity to hear where our project is at, ask questions and provide input.

We look forward to seeing you there!

Refreshments will be available.



## THE SMITHSONIAN EXHIBIT COMING BACK TO SAINT-LAURENT

Special Guest: *Dr. Cynthia Chavez Lamar, Director of the National Museum of the American Indian*

Music by: The Gaudry Boys

- March 8, 2025, 7:00 – 10:00 pm
- Saint-Laurent Recreation Centre
- Tickets: \$20 (available: RM office, 204-646-2259)

A light traditional lunch will be served in the evening.

Proceeds will be donated to the Michif French Heritage Centre of Saint-Laurent



EVENING TO CELEBRATE

### Attention: Community Organizations

The R.M. receives several requests for financial support from community organizations every year. It is very important that should your organization require funding from the R.M. that it be done this time of year, and at the very least before mid-March so that Council can review needs and priorities within the limitations of the RM's financial and strategic plan and potentially include your request in the 2025 budget.

To prepare for your application, please meet with your organization and determine the amount of funding required and for what purpose.

Application forms are available at the RM office and website with application deadline of March 14, 2025.



Welcome to **Equip Wellness Collective**. They will be setting up shop this month in the Wellness Room of the Welcome Centre/Post Office on **Monday** and **Fridays**. They offer chemical-free products with ingredients sourced and produced in Canada. What a wonderful opportunity to shop eco-friendly products locally and at very reasonable prices.



### CBC Manitoba is coming to St Laurent this February!

We will be in your community from **FEB 1ST-28TH** to meet you and hear your stories.

It's part of our *Communities in Focus* project, where a team from our newsroom spends time in different parts of the province so we can deepen our understanding of your community, and share those stories with the rest of the province.

We'll also be setting up "community office hours" for you to share story ideas with us or ask us questions. No cameras, no microphones, just a chance to meet a journalist from CBC.

We are there Monday – Friday at the **Welcome Center** and can make a trip out to accommodate you if you were wanting to share your story on a weekend.

To set up a date, please contact Victor Lhoest (431-374-5306).



## Oak Point Music Festival – July 12<sup>th</sup>, 2025

Oak Point Music Festival at the Oak Point Sports Ground is back!

[LINEUP COMING SOON](#)

### JOB OPPORTUNITY

Part-time assistant

EMPLOYER: Western Interlake Planning District

OFFICE LOCATION: St. Laurent, Mb

To apply for this opportunity, send your resume to: [wipd@mymts.net](mailto:wipd@mymts.net) or drop off at the Western Interlake Planning District office at #16 Veterans Memorial Rd in the Recreation Centre, St. Laurent, Mb,





# LES NOUVELLES DE VOTRE MUNICIPALITÉ

TOUJOURS PRUDENT

FEVRIER 2025

PUBLICATION NO 122

## RENSEIGNEMENTS COMMUNAUTAIRES

Les taxes peuvent être commodément payées en ligne dans la plupart des institutions financières ou vous pouvez venir payer par carte de débit, chèque ou espèces.

Prochaine réunion du conseil le 19 février, 2025

Pour les événements et activités à venir veuillez contacter Directeur des loisirs de Saint Laurent Tammy Hiebert [sld.recdirector@mymts.net](mailto:sld.recdirector@mymts.net) 2047393583 Veuillez consulter la page Facebook des commissions des loisirs de St Laurent ou le babillard des loisirs du centre d'accueil pour les mises à jour.

### Employé(e)s de la M.R.

**Billie Jean Oliver,**  
Agente administrative principale

**Katirina Zotter,**  
Employé de bureau

**Paul Belair,**  
Agent administrative / ACAO

**Denise Allard,**  
Agent de développement économique

Pour nous rejoindre :

Téléphone:

204-646-2259

Télécopieur:

204-646-2705

Adresse courriel:

[admin@rmstlaurent.com](mailto:admin@rmstlaurent.com)

Site Web:

[www.rmstlaurent.com](http://www.rmstlaurent.com)

16 Chemin Mémorial des anciens combattants de Saint Laurent

Case postale 220  
Saint-Laurent, MB  
R0C 2S0

## Portes ouvertes Projet de bibliothèque régionale

Le 15 mars, 2025 - 13h00-15h00  
Salle paroissiale St. Laurent



Rejoignez-nous pour discuter du projet de bibliothèque régionale.

C'est une excellente occasion de savoir où en est notre projet, de poser des questions et de faire part de vos commentaires.

Nous nous réjouissons de vous voir !  
Des rafraîchissements seront disponibles.

### Organisations Communautaires

La MR reçoit chaque année plusieurs demandes de soutien financier de la part d'organismes communautaires. Si votre organisation a besoin d'un financement de la MR, il est très important qu'elle le fasse à cette période de l'année, et au moins avant la mi-mars, afin que le conseil puisse examiner les besoins et les priorités dans les limites du plan financier et stratégique de la MR et éventuellement inclure votre demande dans le budget de 2025. Pour préparer votre demande, veuillez rencontrer votre organisation et déterminer le montant du financement requis et son objectif. Des formulaires de demande sont disponibles au bureau et sur le site web de la MR, la date limite de dépôt des demandes étant fixée au 14 mars 2025.



Bienvenue à Equip Wellness Collective. Ils s'installeront ce mois-ci dans la salle de bien-être du Centre d'accueil/Bureau de poste les lundis et vendredis. Ils offrent des produits sans produits chimiques dont les ingrédients proviennent et sont produits au Canada. C'est une excellente occasion d'acheter des produits écologiques localement et à des prix très raisonnables.



## L'EXPOSITION DE SMITHSONIAN S'EN VIENT BACK À SAINT-LAURENT

Invitée spéciale : **Dr. Cynthia Chavez Lamar**, Directrice du National Museum of the American Indian

Musique : **Les Gaudry Boys**

- Le 8 mars 2025, 19h00 – 22h00
- Centre Récréatif de Saint-Laurent
- Billets; 20 \$ disponibles à la municipalité de Saint-Laurent (204-646-2259)

Un goûter traditionnel sera servi en soirée.

Les fonds seront réservés au Centre du Patrimoine Michif Français de Saint-Laurent.



### CBC Manitoba vient à St Laurent en Février !

Nous serons dans votre communauté du 1er au 28 février pour vous rencontrer et écouter vos histoires. Cela fait partie de notre projet Communities in Focus, dans le cadre duquel une équipe de notre salle de rédaction passe du temps dans différentes parties de la province afin d'approfondir notre compréhension de votre communauté et de partager ces histoires. Nous organiserons également des « heures de bureau communautaires » pour que vous puissiez nous faire part de vos idées d'articles ou nous poser des questions. Nous sommes présents du lundi au vendredi au Centre d'accueil et nous pouvons nous déplacer pour vous accueillir si vous souhaitez partager votre histoire pendant une fin de semaine. Pour fixer une date, veuillez contacter Victor Lhoest (431-374-5306).



## Festival de musique, le 12 juillet 2025 – Oak Point

Le festival de musique d'Oak Point au Oak Point Sports Ground est de retour !

[PROGRAMME À VENIR](#)

### OFFRE D'EMPLOI

Assistant(e) à temps partiel

EMPLOYEUR : District de planification de Western Interlake  
LOCALISATION DU BUREAU : St. Laurent, Mb

Pour poser votre candidature, envoyez votre CV à : [wipd@mymts.net](mailto:wipd@mymts.net) ou déposez-le au bureau du Western Interlake Planning District au 16 Veterans Memorial Rd dans le Recreation Centre, St. Laurent, Mb, pendant les heures normales de bureau.

